

香港中文大學員工總會 - 參選第八屆(2018-2020)理事會選舉表格

參選資格

- ✓ 參選人必須填寫以下表格，並獲得三名合資格會員提名。
 - 參選人必須受僱於香港中文大學，且為「香港中文大學員工總會」合資格會員（總幹事除外）。名譽會員無表決權，但可以參選理事會選舉。
 - 提名人必須為「香港中文大學員工總會」合資格會員。
- ✓ 填妥的表格，請寄回「香港中文大學員工總會」（香港中文大學富爾敦樓 312A 室；cuegu@cuhk.edu.hk）。
- ✓ 截止報名日期：2018 年 8 月 14 日。

參選人資料

姓名： _____ (中文) _____ (英文) 會員編號： _____ 性別： _____

現職學系/部門： _____ 聯絡電話： _____ 電郵地址： _____

候選介紹（可以點列）： _____

•

•

•

•

日期： _____ 參選人簽署： _____

提名人

1	姓名： _____ (中文) _____ (英文) 會員編號： _____ 提名人簽署： _____
2	姓名： _____ (中文) _____ (英文) 會員編號： _____ 提名人簽署： _____
3	姓名： _____ (中文) _____ (英文) 會員編號： _____ 提名人簽署： _____

此表格上的資料僅用於選舉用途，選舉後將會被銷毀

Application form for election to CUEGU's 8th Executive Committee (2018-2020)

Eligibility

- ✓ Each applicant should complete this form, and supported by three nominators who are current CUEGU members.
 - **The Applicant** should be currently appointed by The Chinese University of Hong Kong, AND with valid CUEGU membership (except from the post **Chief Executive**). Honorary members shall not have the right to vote, but **can be** nominated for election.
 - **The Nominator** should be current members of CUEGU.
- ✓ Please return the signed form to **The Chinese University of Hong Kong Employees General Union**.
(Rm 312A, John Fulton Centre, CUHK; cuegu@cuhk.edu.hk)
- ✓ Application deadline: 14 August 2018.

Applicant Information

Name : _____ (English) _____ (Chinese) Membership no. : _____ Gender : _____
 Department / Division : _____ Contact no. : _____ Email : _____
 Candidate Introduction (can be in point form) : _____

Date : _____ Signature : _____

Nominators

1	Name : _____ (English) _____ (Chinese) Membership no. : _____ Signature : _____
2	Name : _____ (English) _____ (Chinese) Membership no. : _____ Signature : _____
3	Name : _____ (English) _____ (Chinese) Membership no. : _____ Signature : _____

Information in this form will solely be used for the purpose of election, and will be destroyed after the election.